
ZÁPIS 
1.  ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ  BRNO -  LÍŠEŇ  

ze dne 01. 12. 2014  
 
ÚČASTNÍCI ZASEDÁNÍ: Ing. Tomáš Klíma, Ing. Radek Neužil, Ing. Jiří Ševčík, Ing. Jan Sadecký, 
Gabriela Adámková 
Nepřítomni:  Ing. Zdeněk Matyáš 
Omluveni:    Ing. Michal Kuba, 

   
HOSTÉ: 
za ÚMČ ORF: Ing. Libor Stehlík, Dalibor Hakl, Ing. Eliška Vondráčková, Josef Sedláček, Dračková, 
Staněk, Hoskovcová, Kůs, Rudolf Škubal, Věrný, Irena Sehnalová, Jan Sadecký 
ostatní: Jan Merta, Petr Štědroňský, Jaromír Talpa, Jan Skotal, Barták, Daniel Borecký, Margarita 
Rumenová, Iveta Servitová, Zdenka Čapková 

 
Program: 
1. Zahájení 
2. Návrh rozpočtu na rok 2015 
3. Různé 
 

1. Zahájení 
 
Předseda výboru v úvodu přivítal všechny přítomné včetně 1. místostarostky Mgr. Ing. Elišky 
Vondráčkové a 2. místostarosty Josefa Sedláčka a seznámil účastníky s programem zasedání. 
 

2.   Návrh rozpočtu 2015 
 
Návrh rozpočtu ÚMČ Brno – Líšeň představil vedoucí odboru rozpočtu a financí Ing. Libor Stehlík. 
Seznámil přítomné jednak se způsobem sestavení rozpočtu jako celku (označování položek a 
paragrafů), tak s logikou sestavení  vybraných položek. 
 
Následně proběhla diskuse k obsahu rozpočtu v členění dle jednotlivých odborů, při které byly mezi 
jiným projednány následující dotazy: 
- zásadní změny mezi roky 2014 a 2015 – výpadek příjmů z VHA 
- dokončení rekonstrukce bytových jader – způsob vykazování 
- horizont přípravy rozpočtu a jednotlivých požadavků – dle schváleného harmonogramu 
- stav a příprava akce „rokle“ 
- Poliklinika návrh 1.500 tis. Kč – opravy kanalizace a další plánované opravy 
- CPR (rokle) – není dnes konkrétní představa, co se bude dít 
- teplo Jírova – vysvětlení náročnosti vytápění; nevhodnost stavby 
- Farmářské trhy – způsob financování 
- úprava a údržba Mariánského a Líšeňského potoka 
- údržba veřejné zeleně a ploch 
- cyklostezky – návrh na vypracování studie dalšího rozvoje 
- osvětlení přechodů – jsou dnes 4 přechody, u nichž je záměr vybudovat osvětlení 
- rekonstrukce dětských hřišť – problémem je hřiště na Podbělové, další dle návrhu komisí 
- rekonstrukce ploch Masarova – rekonstrukce celého prostoru okolo NC Masarova 
- celkový návrh příjmů – z čeho je odhadován 
- odpisy domů u VHČ 
 
 
Usnesení: 
Finanční výbor se k rozpočtu na dnešním zasedání nevyjadřuje, pro Zastupitelstvo MČ Brno-Líšeň se 
vyjádří na příštím zasedání dne 15.12.2014. 
 
Pro :    5  Proti:   0                Zdržel se:   0 



3.  Různé 
 

Na závěr zasedání, již za přítomnosti pouze členů výboru a zástupců oddělení odboru rozpočtu a 
financí Ing. Libora Stehlíka a Dalibora Hakla krátce členové výboru diskutovali náplň činnosti výboru a 
způsob komunikace. Současně v diskusi padly náměty na možné úpravy ve formátu a způsobu 
předkládání rozpočtu, což bude předmětem dalších jednání výboru.  
 
 
 
 
Předseda FV: Zapsal: 
Ing. Tomáš Klíma              Ing. Tomáš Klíma 


